
                   

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 7/2023 
Datum tisdagen den 5/9 2023 
Tid Kl. 18.00–20.00 
Plats Teams 
Närvarande Fredrik Gundmark, Maria Wiese, Hans Edström, Patrik Asplund, Frej 

Levin, Nicole Kaiser, Musse Hasselvall och Annica Jara Cofré.  
Frånvarande Kirsi Höglund. 
Adjungerade Matilda Ritzén, Sofia Arnbom samt Helena Plüss under punkt 1-4. 

 
1. Dagordningen 
Dagordningen godkänns. 

 
2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utses Matilda Ritzén. 

 
3. Justerare 
Till justerare utses Annica Jara Cofré. 
 
4. Föregående protokoll FS-6 
Föregående protokoll justerades av Frej Levin. 
Förbundets sportchef Helena Plüss presenterade ett nytt föreslag på stödmodell som 
elitidrottskommittén arbetat fram. Modellen ersätter definiering av landslag som var uppe på 
föregående styrelsemöte. Beslut om modellen kommer att tas via per capsulam före sista 
september. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna protokoll för FS-6 efter en mindre justering och 
lägga det till handlingarna.  
 

5. Rapporter 
Fredrik Gundmark rapporterar från sitt besök vid Taido-VM i Japan.  
 
Patrik Asplund rapporterar från kampsportsdagarna, där han aktivt deltog i en dialogpanel. 
Det var en gynnsam möjlighet att nätverk och diskutera lokalfrågor. Det finns 
förbättringsåtgärder som bör införas till nästa år. 
 
Musse Hasselvall informerar om en kommande träff med idrottsnämnden tillsammans med 
Patrik. Mötet kommer att behandla planerna för ett eventuellt kampsportscentrum i eller nära 
Stockholm. 
 
Frej Levin rapporterar att de inom utbildningskommittén har tagit fram riktlinjer för hur de ska 
jobba framöver med utbildningshelger på Bosön. De har även tagit fram ett års-hjul för 
utbildningarna. Frej informerar att de börjat föra in material i IUP. 



 

6. Ekonomi 
Maria Wiese presenterade ett ekonomiskt utfall för 2023 och gick igenom ekonomin. 

 
7. Kanslirapport  
Sofia Arnbom har sammanställt en rapport om kansliets pågående arbete. Förbundsstyrelsen 
tog del av rapporten.   

 

8. Verksamhetsplan 
Kansliet har delats in i de satta arbetsgrupperna som nu är klara och ligger uppe i Teams. 
Förbundsutvecklingsplanen är inskickad till RF.  
 
9. Säkerhetsläget i Sverige  
På begäran av Riksidrottsförbundet har information gällande det försämrade säkerhetsläget i 
Sverige skickats ut till alla underförbund. Förbundsstyrelsen tar del av utskicket som gjorts. 

 
10. Varumärke/Hållbarhetsrapport/Enkät 
På styrelsekonferensen i juni bjöds en föreläsare in för att presenterade en analys av 
förbundets varumärke. Patrik Asplund föreslår nu att arbetet med denna varumärkesanalys 
fortsätter. Förslaget är att ge kansliet i uppdrag att begära in kostnadsförslag från olika 
aktörer gällande varumärkesanalys. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: ge kansliet i uppdrag att ta in kostnadsförslag från olika 
aktörer gällande en varumärkesanalys. 
 

11. Årsmöte SW 
Sofia Arnbom har enligt beslut på föregående FS-möte förmedlat handlingsplanen till SW-
förbundet. Riksidrottsförbundets jurister har på nytt konsulterats i ärendet. Fortsatt 
uppföljning gentemot handlingsplanen inväntar nu bland annat det efterfrågade protokollet 
från det genomförda årsmötet. 

 
12. Inval och utträde 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit invalda: 
Ekerö BJJ Klubb 
Gällö Armsport IF 
Libaax IF 
Sala Avesta Armbrytarförening 
Strömstad Jiu-Jitsu IF 
Swedish Martial Arts & Recreational Training – Idrotts Förening 

 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar utträtt: 
Ljusdal Fight Club 

 
13. Idrottsklivet 
Patrik Asplund presenterar projektet Idrottsklivet. Sebastian Gonzalez har anställts för 
projektet och de har tillsammans påbörjat arbetet. De har nu varit i kontakt med alla tilltänkta 
föreningar och projektet fortlöper enligt plan. 
 
 
 
 



14. Avtal Goodsport 
SB&K:s programförklaring för projektet Idrottsklivet har godkänts av Riksidrottsförbundet och 
förbundet beviljades 4,1 miljoner. Enligt programförklaringen inleds ett samarbete med 
Goodsport i enlighet med den budget som finns med i dokumentet.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna samarbetsavtalet med Goodsport.  
Patrik Asplund deltog inte i beslutet.  

 
15. Styrelseledamot 
Patrik Asplund informerar att han i och med samarbetsavtalet med Goodsport, där han 
kommer att arbeta deltid i projektet Idrottsklivet, väljer att lämna sitt uppdrag som 
styrelseledamot i SB&K. Patrik kallas in som adjungerande till förbundsstyrelsens möten vid 
behov, som ansvarig för projektet Idrottsklivet och hållbarhetsrapporten, han kommer även 
bistå i det planerade varumärkesarbetet. 
 
16. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
17. Kommande möten 
31 oktober kl. l8.00 via Teams 
2 december kl. l4.00 med efterföljande julbord 
16 januari 2024 kl. l8.00 via Teams 
12 mars 2024 kl. l8.00 via Teams 
19 april kl. l7.00 återkommer om plats 
20 april årsmöte 

 
 
 
Mötesordförande 

 
 
 

Fredrik Gundmark 
 
 

 
Vid protokollet Justerare 

 
 
 
 
  

Matilda Ritzén     Annica Jara Cofré 


